
Zápisnica zo zasadnutia Rodičovského združenia pri ZŠ  A. Kubinu v Trnave 

Dňa 16.09.2021 o 16.45 hod. sa  uskutočnilo zasadnutie rodičov – zástupcov tried v jedálni ZŠ 

s MŠ A. Kubinu 34 v Trnave. Počas stretnutia boli dodržané súčasné hygienické opatrenia: 

dezinfekcia, rúško. 

Program: 

1. Otvorenie a voľby výkonného výboru  RZ  

2. Oboznámenie s programom zasadnutia a jeho schválenie 

3. Schválenie návrhu plánu práce RZ v šk. roku 2021/2022 

4. Správa o hospodárení RZ v školskom roku 2020/2021 

5. Prezentácia prestavby laboratória prírodných vied 

6. Schvaľovanie rozpočtu na školský rok 2021/2022 

7. Schválenie výšky príspevku rodičov do RZ  

8. Diskusia a oboznámenie o činnosti školy – Mgr. Holkovičová 

9. Záver 

 

K bodu 1: 
Zasadnutie otvorila tajomníčka Ing. Ingrid Kovaříková, PhD. privítaním riaditeľky školy Mgr. 
Holkovičovej a prítomných rodičov (viď Príloha 1 – prezenčná listina). Následne sa konali voľby 
členov výkonného výboru RZ. Po hlasovaní všetkých prítomných rodičov bola za predsedníčku 
zvolená Ing. Ingrid Kovaříková, PhD., za tajomníčku Ing. Beáta Šimeková, PhD. a za hospodárku 
Ing. Daniela Ondrušková. Nová predsedníčka poďakovala Mgr. Sylvii Dudášovej za vedenie 
Rodičovského združenia a popriala veľa pracovných a osobných úspechov. 
 
K bodu 2: 
Predsedníčka Ing. Ingrid Kovaříková, PhD. oboznámila prítomných s programom zasadnutia. 
Program rokovania bol schválený v plnom rozsahu všetkými prítomnými. 
 
K bodu 3: 
Prítomní rodičia jednohlasne schválili návrh plánu práce činnosti Rodičovského združenia 
v školskom roku 2021/2022 (Príloha 2). 
 
K bodu 4: 
Správu o čerpaní finančných prostriedkov  RZ v predchádzajúcom školskom roku 2020/2021, 
prezentovala Ing. Daniela Ondrušková (Príloha 3). Nevyčerpané naplánované financie sa kvôli 
pandemickej situácii budú čerpať dodatočne. Pani hospodárka poprosila prítomných 
zástupcov aby poďakovali všetkým rodičom a rodinným príslušníkom, ktorí odovzdali 2% 
z daní Rodičovskému združeniu.  
 
K bodu 5: 
Mgr. Lucia Bujňáková odprezentovala prítomným zástupcom rodičov návrh prestavby 
Laboratória prírodných vied. Nové laboratórium umožní učiteľom pri výučbe prírodných vied 
pretransformovať teóriu do bežného života a prepojiť ju s doterajšími vedomosťami žiakov. 



Laboratórium umožní deťom vyskúšať si chémiu pomocou bezpečných experimentov a výbavou vytvorí 
kreatívne prostredie pre vzdelávanie našich detí.   

 
K bodu 6: 
Prítomní zástupcovia rodičov sa vyjadrovali k jednotlivým navrhnutým položkám rozpočtu na 
školský rok 2021/2022 a k financovaniu Laboratória prírodných vied. Rozpočet bol 
jednohlasne schválený prítomnými zástupcami rodičov (Príloha 4). Rodičovské združenie sa 
bude podieľať na prestavbe sumou 15 000,- eur, ktoré darovali rodičia z 2% daní. 
. 
 
K bodu 7: 
Príspevok rodičov do RZ bol prítomnými zástupcami odsúhlasený vo výške 15,- € na žiaka   
a 10,- € na každého ďalšieho súrodenca, pričom sumu 15,- € platí vždy najstarší súrodenec. 
Príspevok rodičov, ktorý bude vyzbieraný v spolupráci s triednymi učiteľmi treba odovzdať do 
16. 11. 2021  ZRPŠ.  
 
K bodu 8: 
Diskusia prebehla na tému prideľovania finančných príspevkov z RZ. Zo strany školy bolo 

predložených 17  žiadostí o finančný príspevok z RZ.  

 

 Riaditeľka ZŠ s MŠ Mgr. Zuzana Holkovičová informovala prítomných zástupcov 

rodičov o priebehu vyučovania, ktoré sa bude riadiť pravidlami Ministerstva školstva. 

Odporučila rodičom testovanie žiakov samotestami 2x týždenne a cez EDUPAGE 

nahlasovať výsledky testov. 

 Pani riaditeľka upozornila rodičov o dĺžke trvania ospravedlnenia žiaka zo strany 

rodiča. Naďalej platia 3 dni, štvrtý a piaty deň musí byť stav dieťaťa  nahlásený 

pediatrovi, u ktorého si riaditeľka môže spätne overiť neprítomnosť. 

 Termín  zberu papiera ešte nie je upresnení, nakoľko sú podmienky zo strany Zberných 

surovín pre školu nevyhovujúce. 

 Škola sa opäť zapojila do projektu „Čerstvé hlavičky“, ktorú organizoval  Kaufland. 

Vďaka patrí všetkým čo sa zapojili, naši žiaci budú aj v školskom roku 2021/2022 

dostávať ovocie a zeleninu počas celého roka.  

 Zástupcovia rodičov hlavne 1. stupňa upozornili a poprosili pani riaditeľku riešiť rannú 

situáciu pred hlavnou bránou, nakoľko správanie žiakov vyšších ročníkov nie je 

príkladne. 

K bodu 9: 

Zasadnutie Rodičovského združenia ukončila predsedníčka  Ing. Ingrid Kovaříková, PhD. 

poďakovala sa prítomným za účasť a pani riaditeľke za spoluprácu. 

 

Trnava, dňa 16. 09. 2021                                             

Zapísala: Ing. Ingrid Kovaříková, PhD. 

Zápisnicu overila:  Ing. Beáta Šimeková, PhD. 


